
Geacht college,
 
U heeft uw medewerking toegezegd bij de uitnodiging door Hoorne BV inzake Schildershof.
Wij hebben zowel inhoudelijk in de werksessie als in de raadsvergadering de tellingen in het 
parkeeronderzoek tegen het licht gehouden. Er is geen antwoord op onze berekening gekomen.
Vandaar onze volgende vragen:
 
1.Waarom neemt u zitting in een klankbord groep, terwijl u  door opmerkingen van derden ( KvK etc) 
op de hoogte bent dat de informatie niet  geheel juist is voor het DPO en verkeersonderzoek.
2.Het DPO is gebaseerd op onrealistische aanname's en te oude markt gegevens. Uw oordeel graag 
over dit DPO?
3.Het verkeer: in uw raadsvoorstel heeft bij de argumenten over een parkeerbalans. Daar gaat het in 
dit onderzoek niet over, het onderzoek heeft het over een berekening voor alleen deze bouwlocatie, 
en kijkt niet naar de reeds aanwezige parkeerdruk in de directe omgeving nu en in de toekomst. Wat is 
oordeel over dit onderzoek?
4.Waarom krijgen wij als raadsleden geen melding dat u aan een klankbord deelneemt als deelnemer, 
was toehoorder niet meer integer met  discutabele kennis van de huidige onderzoeken?
5. Wat is er mis met onze berekening van parkeerplaatsen, en hoe komt u aan 1 parkeerplaats als 
restcapaciteit?
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